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Dato: 13. april 2010
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Sagsbeh.: RAS

Fil-navn: UUI 199 alm. del 

besvarelse

Besvarelse af spørgsmål nr. 199, stillet af Folketingets Udvalg for Udlændin-
ge- og Integrationspolitik til ministeren for flygtninge, indvandrere og integra-
tion den 9. april 2010 (Alm. del). 

Spørgsmål nr. 199:

Ministeren bedes oplyse, hvor mange sager Udlændingeservice har haft de sidste to år, hvor 
ansøgninger om forlængelse af opholdstilladelse ikke er blevet færdigbehandlet inden den 
allerede meddelte opholdstilladelses udløb.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (SF).

Svar:

Til besvarelse af Integrationsudvalgets spørgsmål har Integrationsministeriet anmodet Ud-
lændingeservice om bidrag.

Udlændingeservice har oplyst, at der ikke foreligger opgørelser, der kan belyse, hvor mange 
sager, Udlændingeservice har haft, hvor ansøgninger om forlængelse af opholdstilladelser 
ikke er blevet færdigbehandlet inden den allerede meddelte opholdstilladelses udløb.

Udlændingeservice har endvidere oplyst, at det ikke er muligt at trække oplysningerne fra 
udlændingeregistret, idet der ikke foregår en systematisk registrering af opholdstilladelsens 
gyldighed i registret. Dette skyldes, at udlændingeregistret er opbygget som et journalise-
rings- og sagsstyringssystem og ikke som et egentligt statistiksystem.

For at besvare spørgsmålet kræves der derfor en manuel gennemgang af sager om forlæn-
gelse af opholdstilladelse inden for de sidste to år, hvilket af ressourcemæssige årsager ikke 
er muligt.
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